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KOMITEJAS  SĒDES PROTOKOLS 

Bauskā  

2023.gada 23.martā          Nr. 3 

 

Sēde sasaukta 2023.gada 23.martā plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 23.martā plkst.9 

 

Sēdi vada komitejas vadītāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas vadītāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis 

Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, 

deputāte Līga Rimševica, deputāts Voldemārs Čačs 

 

Sēdē nepiedalās: 

komitejas vadītājs Aivars Okmanis - komandējumā 

 

Sēdē piedalās:  

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalnika, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, nodaļas vadītājas 

vietniece Sarmīte Oļehnoviča, ekonomisti Zaiga Kārkliņa, Baiba Uzkalne, Marija 

Abramčika, Māris Vitrups un Gita Skribāne,  datorsistēmu un datortīklu administratore 

Krista Sondore, Juridiskā un iepirkumu departamenta Juridiskās nodaļas vadītāja Evita 

Grigorjeva, jurists Arvīds Zvirbulis, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības 

departamenta Kultūras nodaļas vadītāja Elīna Māla, sabiedrisko attiecību speciālistes Diāna 

Goldmane, Anta Kļaveniece, Andra Matuļenko, Gija Spula un Beata Logina, Administratīvā 

departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, 

Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Attīstības un plānošanas 

nodaļas vecākā projektu vadītāja Jolanta Kalinka, Attīstības un būvniecības departamenta vides 

speciālists Valērijs Gabrāns, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciālisti 

Dace Stubure, Aija Fridrihsone un Māris Šarķis, būvinženiere Agita Eglinska, Vecumnieku 

apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, Iecavas apvienības pārvaldes vadītāja vietnieks 

Mārtiņš Vilciņš, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba 

Leitlante, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Vecumnieku apvienības 

pārvaldes nekustamo īpašumu speciālistes Ligita Vasermane un Līga Krēmere, Bauskas 

novada Sociālā dienesta Vecumnieku struktūrvienības vadītāja Ina Jankeviča, Jaunatnes 

nodaļas jaunatnes lietu speciālists Gints Jankovskis,  iestādes “Valles pašvaldības aģentūra” 

direktors Ziedonis Jankužs,  izglītības iestādes “Iecavas pamatskola” uzskaitvede Dace 

Dubkēviča, izglītības iestādes “Iecavas vidusskola” direktors Kārlis Kravis, izglītības ietādes 

“Misas pamatskola” direktore Valija Vaina,  iestādes “Veco ļaužu un invalīdu pansionāts 

“Atvasara”” vadītāja Zaiga Švāģere,  laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

mailto:pasts@bauska.lv
http://www.bauska.lv/
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Sēdes darba kārtība: 

1. Par saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023.gadam” 

apstiprināšanu. 

2. Par saistošo noteikumu “Valles pašvaldības aģentūras sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšana” apstiprināšanu. 

3. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 24.novembra noteikumos Nr.12 

“Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas 

noteikumi”. 

4. Par grozījumu 2020. gada 18. marta deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90 starp Bauskas novada 

domi un biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

5. Par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

6. Par konkursa “Bauskas novada Gada jaunietis” nolikuma apstiprināšanu. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu stipendiātam. 

8. Par uzturēšanas maksas noteikšanu Bauskas novada pašvaldības iestādē “Veco ļaužu un 

invalīdu pansionāts “Atvasara”” 2023.gadā. 

9. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas pamatskola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

10. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas vidusskola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

11. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Misas pamatskola” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu. 

12. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

13. Par Bauskas novada autoceļu uzturēšanas klasēm 2023.gada vasaras un ziemas sezonā. 

14. Par deleģēšanas līgumu ar SIA “VIDES SERVISS”. 

15. Par aizņēmumu prioritārā investīciju projekta “Liepu ielas Brunavas pagastā pārbūve” 

īstenošanai. 

16. Par dalību Valsts zivju fonda projektu konkursā. 

17. Par grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Stacijas iela 5-6, Bauska, 

Bauskas novadā atsavināšanu. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Plūdoņa iela 3A, Bauskā atsavināšanu. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Magones”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mežmalas iela 2”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jaunpriedītes”, Dāviņu pagastā 

atsavināšanu. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mieriņi”, Mežotnes pagasts 

atsavināšanu. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Rotas”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Čagu lauks”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Artēziskā aka Mežgaļi”, Brunavas 
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pagastā atsavināšanu. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Auru lauks”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Nameju iela 12, Ceraukstes pagastā 

atsavināšanu. 

29. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Dārza iela 4-55, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Skolas iela 2-28, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Zaļā iela 31, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Zaļā iela 33, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Cidoniju iela 25, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Cidoniju iela 34A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Bumbieru iela 5, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozolēni 35”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Jaunzemgale 11”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Norzemnieki”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dzirnavas 31”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dzirnavas 41”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Vienības iela 14, 

Dimzukalnā, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 Rīgas iela 6, 

Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.7 “Silmači”, 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8 Skolas iela 

1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3 “Krīvi”, Vecumnieku 

pagasts atsavināšanu. 

46. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.6 “Ķiras”, Stelpes 

pagasts atsavināšanu. 

Sēdes vadītājs A.Mačeks informē par darba kārtības papildināšanu, lūdz balsot par divu 

jautājumu iekļaušanu darba kārtībā. 
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Balsojums par papildus darba kārtības jautājumiem 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 47. un 48.jautājumu. 

 

Papildu darba kārtība:  

47. Par deleģēšanas līgumu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Dzīvokļu komunālā 

saimniecība”. 

48. Par nedzīvojamo telpu iznomāšanu LR Uzņēmumu reģistram. 

 

 

1.p. 

Par saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023. gadam” 

apstiprināšanu. 

(I.Spurķe, I.Pētersone, I.Latviete, A.Mačeks, G.Kalniņš, M.Mediņš, L.Rimševica) 

Ziņo: I.Spurķe. 

 Saistošajiem noteikumiem pievienoti 6 pielikumi – 1.pielikums - Bauskas novada 

pašvaldības pamatbudžeta ieņēmumi un izdevumi 2023.gadam; 2.pileikums - Bauskas 

novada pašvaldības pamatbudžeta izdevumu 2023.gadam atšifrējums pa iestādēm un 

izdevumu funkcionālajām kategorijām; 3.pielikums - Bauskas novada pašvaldības 

ziedojumu un dāvinājumu budžeta ieņēmumi un izdevumi 2023.gadam; 4.pielikums - 

Bauskas novada pašvaldības ziedojumu un dāvinājumu budžeta izdevumu 2023.gadam 

atšifrējums pa iestādēm un izdevumu funkcionālajām kategorijām; 5.pielikums – Bauskas 

novada ceļu un ielu finansēšanai paredzētās valsts budžeta valsts autoceļu fonda 

programmas mērķdotācijas izlietojuma plāns 2023.-2025.gadam; 6 pielikums – Bauskas 

novada pašvaldības saistību apmērs 2023.gadā un turpmākajos gados; paskaidrojuma raksts 

un tā pielikums Attīstības programmas investīciju plāns 2023.gadam. 

 Bauskas novada pašvaldības budžets sastāv no pamatbudžeta, ziedojumiem un 

dāvinājumiem.  

 Budžeta līdzekļu atlikums gada sākumā 14 210 547 EUR, aizņēmumu līdzekļi 

14 057 052 EUR. Kopā finanšu resursi izdevumu segšanai ir 94 259 038 EUR; 

pamatbudžeta izdevumi plānoti 89 754 606 EUR, aizņēmuma pamatsummas atmaksa 

3 645 696 EUR, plānotais budžeta līdzekļu atlikums gada beigās 858 736 EUR. 

 Pašvaldības pamatbudžeta ieņēmumi 2023.gadā plānoti 65 991 439 EUR – 51,3 % 

nodokļu ieņēmumi (33 881 702 EUR), 40 % transferti (26 415 745 EUR), 7,8 % iestādes 

ieņēmumi (5 122 511 EUR), 0,9 % nenodokļu ieņēmumi (571 481 EUR).  

 Būtiskākā pašvaldības ieņēmumu daļa – iedzīvotāju ienākuma nodoklis prognozēts 

29 536 572 EUR apmērā, nekustamā īpašuma nodokļa daļa prognozēta 4 192 164 EUR 

apmērā. Azartspēļu nodokļa ieņēmumi plānoti 12 966 EUR, dabas resursu nodokļa 

ieņēmumi plānoti 140 000 EUR. 
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 Transfertu ieņēmumi: valsts budžeta transferti plānoti 25 591 356 EUR apmērā 

(finanšu līdzekļi pašvaldības autoceļiem un ielām, izglītības, sporta, kultūras un sociālajām 

nozarēm un dotācija no pašvaldības izlīdzināšanas fonda). Mērķdotācija plānota 16 029 791 

EUR apjomā: 10 805 937 EUR - izglītības jomai, 1 788 130 EUR – sociālai jomai. Valsts 

atbalsts energoresursu cenu pieauguma pārvarēšanai 506 165 EUR un Ukrainas 

civiliedzīvotāju atbalstam 262 850 EUR. 

Transferts no valsts budžeta daļēji finansētām atvasinātām publiskām personām ir 

finansējums ES  līdzfinansētiem projektiem 522 914 EUR apmērā. 

Pašvaldību budžeta transferti plānoti 301 475 EUR apmērā. 

 Budžeta iestāžu ieņēmumos plānots saņemt 5 122 511 EUR.  

 Pamatbudžeta izdevumi plānoti 89 754 606 EUR apmērā. 

 Budžeta izdevumu struktūra atbilstoši funkcionālajām kategorijām: 47 % (42 185 027 

EUR) izglītībai, 17 % (15 229 859 EUR) sociālā aizsardzība, 10,3 % (9 211 930 EUR) 

teritoriju un mājokļu apsaimniekošana, 8,4 % (7 519 958 EUR) ekonomiskā darbība, 7,3 % 

(6 597 686 EUR) atpūta, sports, kultūra, 6 % (5 369 461 EUR) vispārējie valdības dienesti, 

1,5 % (1 363 268 EUR) sabiedriskā kārtība un drošība, 1,5 % (1 348 895 EUR) veselība, 1 

% (928 522 EUR) vides aizsardzība. 

 Budžeta izdevumu struktūra atbilstoši ekonomiskajām kategorijām: 41,5 % 

(37 228 745 EUR) atlīdzība, 26 % (23 335 482 EUR) pamatkapitāla veidošana, 25 % 

(22 450 889 EUR) preces un pakalpojumi, 4,9 % (4 378 507 EUR) sociāla rakstura 

maksājumi un kompensācijas, 1,1 % (959 990 EUR) subsīdijas un dotācijas, 1 % (932 760 

EUR) procentu izdevumi, 0,5 % (468 233 EUR) transferti.  

 Pašvaldības kopējās saistības uz šī gada 1.janvāri ir 50 282 604 EUR, aizņēmumi – 

45 088 834 EUR, galvojumi – 5 193 770 EUR.  

 Ieņēmumi no ziedojumiem un dāvinājumiem plānoti 260 EUR, izdevumi 248 762 

EUR apmērā, atlikums gada beigās 19 005 EUR. 

 I.Pētersone jautā par pašvaldību saistībām un galvojumiem, vai ir izvērtēts risks 

saistībā ar kapitālsabiedrību finanšu saistībām reorganizācijas procesā. I.Spurķe atbild, ka 

saistības tiek pildītas, Valsts kase nav norādījusi par saistību neizpildi. I.Pētersone turpina 

par teritorijas un mājokļu apsaimniekošanas sadaļu – kāpēc vērojams pieaugums Rundāles 

apvienībā. I.Latviete paskaidro, ka pieaugums saistīts ar komunālo apsaimniekošanu 

dzīvojamās mājās; Iecavā, Bauskā šo funkciju veic kapitālsabiedrības, tas saistīts ar 

apsaimniekošanas formu dažādību. I.Pētersone turpina par ceļu kategoriju uzturēšanas 

izmaksu iekļaušanu budžetā. A.Mačeks paskaidro, ka uzturēšanas klases ir veicamie darbi, 

ko nosaka laika grafiks; darbus veic pēc autoceļu noteiktajām specifikācijām; novada 

teritorijā ir dažādas ceļu uzturēšanas izmaksas, ņemot vērā iedzīvotāju skaitu un ceļa  

noslogojuma intensitāti; katra apvienība izvērtē savus ceļus, bet ir nepieciešams novada 

kopējs plāns finanšu līdzekļu ieguldījumiem ceļu sadaļā; tiks pārrunātas prioritātes nākošā 

gada budžetā. I.Pētersone iesaka uz nākamajām sēdēm sagatavot informāciju par apvienību 

pieejamo finansējumu ceļu uzturēšanai. A.Mačeks atbild, ka tas tiks pārrunāts ar apvienību 

pārvaldēm. 

 I.Pētersone jautā par Pilsrundāles vidusskolas renovācijas un remonta termiņu. 

I.Latviete atbild, ka termiņu var precizēt. A.Mačeks izskaidro šī projekta gaitu. I.Pētersone 

turpina par Vecsaules pamatskolas attīstības plānā iekļautajiem projektiem; iesaka skolas 

attīstības veicināšanu piemērot projektu ietvaros.  

 I.Pētersone norāda uz deleģējumu līgumiem budžeta kontekstā. A.Mačeks atbild, ka 

tāmē ir ietvertas gada izmaksas uz trim mēnešiem, uz domes sēdi lēmuma projektam 

nepieciešams pievienot darbu apjomu tāmes trim mēnešiem. Diskusija par deleģējuma 

līgumā noteiktajiem darbiem un inventāra iegādi. 

 G.Kalniņš jautā par 6.pielikuma saistību atjaunojumiem: uz domes sēdi pievienot 

atšifrējumu 76.rindai un 82.rindai. I.Spurķe paskaidro, ka tie bija 2018.gada aizņēmumi, kas 

apvienoti. I.Latviete paskaidro, ka sarakstā ir vecāki aizņēmumi, kuriem nosacījumus 
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nevarēja mainīt; var pievienot pārjaunojumu līgumus. A.Mačeks rezumē uz domes sēdi 

sagatavot sarakstu par projektiem.  

 M.Mediņš norāda uz Vecsaules pamatskolas sporta zāles remontu; iepriekš vienojās, 

ka tā projektēšana tiks paredzēta šī gada budžetā. I.Latviete paskaidro, ka šobrīd nav 

skaidrības par projektēšanas izmaksām, summa budžetā nav iezīmēta. A.Mačeks 

izpilddirektoram norāda uz domes sēdi apzināt šīs projektēšanas izmaksas, tad to varētu 

iezīmēt kā rezervēto summu. M.Mediņš turpina, ka var pielāgot jau gatavu tehnisko 

projektu, un aktualizē jautājumu par ceļu ikdienas uzturēšanas klasēm un specifikācijām – 

mērķdotācija ir jāparedz konkrētu ceļu stāvokļu uzlabošanai.  

 I.Pētersone jautā, vai budžeta plānošanas procesā tika piesaistīti jomas speciālisti. 

A.Mačeks iestarpina, ka piesaistot speciālistus, budžeta sastādīšanas process varētu ieilgt, 

specialistiem aprēķinu dokumenti bija pieejami. I.Latviete papildina, ka jomu speciālisti 

piedalījās budžeta darba grupās; turpmāk ņems vērā speciālistu iesaisti budžeta fināla 

sadaļā. 

 L.Rimševica jautā par budžetā iestrādātu finansējumu jauniešu nodarbinātībai vasarā. 

I.Spurķe atbild, ka uz budžeta sastādīšanas brīdi nebija noslēgts līgums ar Nodarbinātības 

valsts aģentūru, nebija zināms nodarbināto skolēnu skaits, bet pašvaldības finansējums ir 

rezervēts neparedzēto izdevumu sadaļā, to pārplānos budžeta grozījumu ietvaros.  

 I.Pētersone jautā par jaunatnes organizatorisko struktūru.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga Rimševica) 

“pret” -  1 (Ināra Pētersone) 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2023. gadam” apstiprināšanu”. 

 

 

 

2.p. 

Par saistošo noteikumu “Valles pašvaldības aģentūras sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšana” apstiprināšanu. 

(Z.Jankužs, I.Pētersone, V.Čačs, G.Kalniņš) 

Ziņo: Z.Jankužs. 

 Iestāde “Valles pašvaldības aģentūra” pašvaldībā iesniegusi pieteikumu ūdensapgādes 

pakalpojumu tarifu palielināšanai, kas saistīts ar vairāku tarifu veidojošo komponenšu 

izmaksu pieaugumu. Pašvaldības tīmekļvietnē tika publicēts saistošo noteikumu projekts 

priekšlikumu iesniegšanai. Sagatavots lēmuma projekts par saistošo noteikumu 

apstiprināšanu. Izklāsta saistošo noteikumu redakciju.  

 I.Pētersone norāda par termiņu. Z.Jankužs precizēs termiņu, nosakot saistošo 

noteikumu spēkā stāšanos ar šī gada 1.aprīli.  

 V.Čačs jautā, kā disciplinē klientus maksāt rēķinus. Z.Jankužs izskaidro pieeju ar 

brīdinājuma vēstuļu izsūtīšanu.  
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 G.Kalniņš jautā, kāds ir patēriņš bez skaitītājiem. Z.Jankužs atbild, ka iedzīvotāji 

laicīgi brīdināti par tarifa pieaugumu, līdz ar to gandrīz visiem ir ūdens patēriņa skaitītāji.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

saistošo noteikumu “Valles pašvaldības aģentūras sabiedrisko 

ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšana” apstiprināšanu” ar 

labojumiem. 

 

 

3.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 24.novembra noteikumos Nr.12 

“Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas 

noteikumi”. 

(E.Māla, J.Krievs, A.Mačeks, J.Dūmiņš, G.Kalniņš, E.Grigorjeva, I.Romānovs) 

Ziņo: E.Māla. 

 Šī gada 1.janvārī stājušies spēkā noteikumi Nr.12 “Bauskas novada pašvaldības 

amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas noteikumi”, bet ņemot vērā nozarē 

strādājošo speciālistu iesniegtos secinājumus pēc noteikumu pirmā darbības mēneša, 

nepieciešami vairāki grozījumi. Nepieciešams detalizētāk izdalīt kolektīvu speciālistus, 

pārskatīt stundu likmes vadītājiem un speciālistiem, nevienlīdzība dažādo līgumu formu 

atlīdzībās, nepieciešams atteikties no  kontakta un bezkontakta stundu sadalījuma. 

 J.Krievs norāda uz terminiem “interešu grupas, kopas, pulciņi”, kuri ir pieminēti, bet 

noteikumu aprakstošajā daļā nav atrunāts to statuss. E.Māla paskaidro, ka noteikumos zem 

termina “amatiermāksla” tiek ietvertas arī interešu grupas, tie ir visi kolektīvi. J.Krievs 

turpina par 4., 6., 7.pielikumu sadaļu. E.Māla paskaidro konkrēto pielikumu redakciju, kuri 

norādīti noteikumu pielikumu sadaļā. J.Krievs turpina par atskaišu iesniegšanu, vai vajag. 

E.Māla paskaidro, ka balstoties uz šiem nodošanas-pieņemšanas aktiem, tiek veikta 

samaksa par darbu. J.Krievs norāda, ka visiem jāpielāgo darba līgumi, lai nav 

nepieciešamas liekas atskaites, kā arī, vai nav jānorāda šo noteikumu noslēguma sadaļā to 

spēkā stāšanās termiņš. A.Mačeks papildina, ka grozījumi stāsies spēkā ar lēmuma 

pieņemšanas brīdi, Izglītības, kultūras un sporta komitejā vienojāmies, ka jautājumu par 

darba līgumu piemērošanu skatīsim pēc Dziesmu un deju svētkiem. J.Dūmiņš norāda, ka 

tika runāts par iespēju vēl pirms Dziesmu un deju svētkiem piemērot šo normu. E.Māla 

papildina, ka darba grupas uzdevums bija izveidot vienotus amatiermākslas noteikumus 

novadā; Bauskas novadā bija spēkā tikai uzņēmuma vai pakalpojuma līgumi, Iecavā – darba 

līgumi, Rundālē – dažādas formas, Vecumniekos – darba līgumi; pēc pirmās sezonas darba 

varēs līdzvērtīgi visus izvērtēt.  

 G.Kalniņš jautā par 3.8.1punktā noteikto saimnieciskā darba veicēja statusu. E.Māla 

atbild, ka noteikumos šis punkts iekļauts, lai sakārtotu mērķdotācijas izmaksu.  
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 I.Pētersone izsaka priekšlikumu noteikt pārejas periodu, ka no 2024.gada 1.janvāra būs 

tikai darba līguma forma. A.Mačeks papildina, ka finansējums šāda veida noteikumiem 

paredzēts līdz šā gada beigām, līdz ar to izmaiņas var noteikt tikai no nākamā gada janvāra. 

J.Dūmiņš norāda, kāds ir iemesls, kāpēc tas netiek noteikts jau tagad. E.Grigorjeva 

paskaidro, ka ne visi kolektīvu vadītāji vēlas strādāt uz darba līguma pamata. J.Dūmiņš 

norāda, ka visdrīzāk šis ir atalgojuma jautājums, kāpēc ir pieļautas dažādas līguma formas. 

I.Romānovs papildina, ka šis jautājums ir jāizlemj kultūras jomas speciālistiem, izsaka 

atbalstu I.Pētersones un A.Mačeka ieteikumiem par pārejas periodu. E.Grigorjeva atbild, ka 

noteikumos noslēguma jautājumos ir jānorāda, ka šie noteikumi spēkā līdz šī gada 

31.decembrim, un tad būs jāizstrādā jauni noteikumi. A.Mačeks norāda, ka termiņš ir 

jānorāda lēmumā, nevis noteikumos, bet noteikumos jāatrunā arī punkts par darba līguma 

piemērošanu. I.Pētersone izsaka priekšlikumu – papildināt lēmumu ar norādi, ka konkrētā 

termiņā tiks izstrādāti jauni noteikumi, nosakot darba līgumu piemērošanu.  

 G.Kalniņš jautā, kāds ir uzņēmuma līguma darbības termiņš. E.Māla atbild, ka 

maksimums līdz 11 mēnešiem. G.Kalniņš norāda, ka tas ir veids, kā apiet darba līguma 

formu, šo pieeju nevajadzētu veicināt pašvaldībā. E.Māla papildina, ka uz šīs līguma formas 

galvenokārt strādā pedagogi, šajā aspektā saskata sociālo garantiju efektivitāti. E.Grigorjeva 

norāda uz interešu grupu sezonalitāti, kur uzņēmuma līgumi ir izdevīgāki.  

 I.Pētersone aicina sakārtot noteikumus, nosakot pārejas periodu, un  individuāli runājot 

ar vadītājiem un speciālistiem.  

 J.Krievs norāda uz nevienlīdzību atalgojumā, izsaka atbalstu šī jautājuma sakārtošanā.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

noteikt šo noteikumu darbības termiņu līdz 2023.gada 

31.decembrim, 

 

noteikt pārejas periodu jaunu noteikumu izstrādei, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 

24.novembra noteikumos Nr.12 “Bauskas novada pašvaldības 

amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas 

noteikumi”” ar labojumiem. 

 

4.p. 

Par grozījumu 2020. gada 18. marta deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90 starp Bauskas novada 

domi un biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

(I.Jankeviča) 

Ziņo: I.Jankeviča. 
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 Pašvaldībā saņemts biedrības iesniegums ar lūgumu veikt izmaiņas deleģēšanas līguma 

noteiktajā pakalpojuma maksā, nosakot, ka pakalpojuma maksa vienam klientam sastāda 

28,65 euro/dienā (iepriekš 26,10 euro/dienā), sakarā ar patēriņa cenu un minimālās mēneša 

darba algas palielināšanos.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumu 2020.gada 18.marta deleģēšanas līgumā Nr.3-31/90 

starp Bauskas novada domi un biedrību “Latvijas Sarkanais 

Krusts””. 

 

 

5.p. 

Par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

(L.Krēmere, G.Kalniņš) 

Ziņo: L.Krēmere. 

 Pašvaldībā saņemts biedrības iesniegums ar lūgumu piešķirt telpas bezatlīdzības 

lietošanā atbalsta paku novietošanai un izdalei saistībā ar īstenoto programmu “Eiropas 

Atbalsta fonds vistrūcīgākajām personām”. Līguma termiņš ir beidzies bezatlīdzības 

lietošanā 6 telpām. Sagatavots lēmuma projekts nodot biedrībai bezatlīdzības lietošanā 6 

telpas, nosakot līguma termiņu no šī gada 1.aprīļa līdz 2028.gada 31.martam. 

 G.Kalniņš norāda noteikt lēmumā “telpu daļas” nevis “telpas”. L.Krēmere precizēs.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par telpu 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais 

Krusts”” ar labojumiem. 
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6.p. 

Par konkursa  “Bauskas novada Gada jaunietis” nolikuma apstiprināšanu. 

(G.Jankovskis, G.Kalniņš, A.Mačeks) 

Ziņo: G.Jankovskis. 

 Lai veicinātu jauniešu līdzdalību jaunatnes politikas ieviešanā, izstrādāts nolikums 

konkursam “Bauskas novada Gada jaunietis”, kura mērķis ir veicināt Bauskas novada 

jauniešu izaugsmi, novērtējot viņu sasniegumus. Nolikums paredz gada beigās pasākuma 

laikā apbalvot jauniešus 3 vecuma kategorijās. Nolikumā iestrādāti komitejās minētie 

priekšlikumi – vērtēšanā kā bonusa punkts noteikts sekmju līmenis, kā arī izglītības iestādes 

vai darba vietas rekomendācija; saistībā ar termiņu – noteikt konkrētu datumu.  

 G.Kalniņš iesaka vērtēšanas periodu noteikt no iepriekšējā gada novembra līdz 

decembrim, un kārtējā gada 1.janvāra līdz oktobrim.  

 A.Mačeks jautā, kurā brīdī notiks vērtēšana. G.Jankovskis atbild, ka vērtēs oktobrī. 

A.Mačeks norāda, ka vērtēšanas periods ir no 1.oktobra līdz 30.septembrim.  

 J.Krievs norāda, kā jālabo pielikumu sadaļa. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

konkursa “Bauskas novada Gada jaunietis” nolikuma 

apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu stipendiātam. 

(L.Rimševica) 

Ziņo: L.Rimševica. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu pārtraukt stipendijas izmaksu 

sakarā ar dekrēta un bērna kopšanas atvaļinājumu no šī gada 31.marta. Jautājumu nav, 

notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 
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Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības stipendijas izmaksas 

pārtraukšanu stipendiātam”. 

 

 

8.p. 

Par uzturēšanas maksas noteikšanu Bauskas novada pašvaldības iestādē “Veco ļaužu un 

invalīdu pansionāts “Atvasara”” 2023.gadā. 

(Z.Švāģere, I.Pētersone) 

Ziņo: Z.Švāģere. 

 Pamatojoties uz Bauskas novada pašvaldības apstiprināto budžetu 2023.gadam, 

sagatavots lēmuma projekts noteikt pansionāta iemītnieku uzturēšanās maksu 30,17 EUR/ 

dienā no šī gada 1.aprīļa.  

 I.Pētersone jautā, kādi aprēķini ir citās pašvaldībās. Z.Švāģere atbild, ka izmaksas ir 

dažādas, piemēram Baldones pašvaldībā ir 45 EUR/dienā. Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

uzturēšanas maksas noteikšanu Bauskas novada pašvaldības 

iestādē “Veco ļaužu un invalīdu pansionāts “Atvasara”” 

2023.gadā”. 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas pamatskola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

(D.Dubkēviča, J.Krievs, G.Kalniņš, A.Mačeks) 

Ziņo: D.Dubkēviča. 

 Ir veikti izglītības iestādes maksas pakalpojumu izcenojumu aprēķini, kurus 

nepieciešams apstiprināt un noteikt, ka tie stājas spēkā no šī gada 1.aprīļa. 

 J.Krievs jautā par finansējumu stadionam, kura stāvoklis ir kritisks. D.Dubkēviča 

atbild, ka skrejceļa stāvoklis ir slikts, bet no Rīgas brauc trenēties sporta klubs; laukuma 

stāvoklis ir jāuzlabo. 

 G.Kalniņš jautā par aprēķinu stadiona nomai, kurā noteikts 10h noslogojums. 

D.Dubkēviča atbild, ka šis aprēķins tiek attiecināts uz brīvā laika pavadīšanas periodu 

sporta laukumā pie skolas. A.Mačeks papildina, ka bijušajā internātskolā saglabātas 60 

gultas vietas sporta nometņu vajadzībām, aprēķins lielā mērā saistīts ar nometnēm.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas pamatskola” 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas vidusskola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

(K.Kravis, G.Kalniņš, I.Latviete, I.Pētersone) 

Ziņo: K.Kravis. 

 Ir veikti izglītības iestādes maksas pakalpojumu izcenojumu aprēķini, kurus 

nepieciešams apstiprināt un noteikt, ka tie stājas spēkā no šī gada 1.aprīļa. Aktu zāle 

aprēķinā nav iekļauta, jo nav veikti norēķini ar nomnieku, lai varētu veikt platības aprēķinu; 

to iekļaus nākamajā komitejas sēdē.  

 G.Kalniņš jautā, vai ēdambloka nomā iekļauta arī komunālo pakalpojumu aprēķini. 

I.Latviete atbild, ka tie ir atsevišķi norēķini, ko uzskaita skaitītāji, nomas maksas lielāko 

daļu sastāda iekārtu aprīkojums, kas pēc renovācijas ir uzlabots. 

 I.Pētersone jautā, vai ēdambloks ir pieejams tikai ēdinātājam vai arī kā ārējs 

pakalpojums. K.Kravis atbild, ka ir noslēgts līgums ar ēdinātāju uz 5 gadiem un ēdambloks 

ir ēdinātāja rīcībā. Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas vidusskola” 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

 

 

11.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Misas pamatskola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

(V.Vaina, J.Krievs, I.Pētersone) 
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Ziņo: V.Vaina. 

 Ir veikti izglītības iestādes maksas pakalpojumu izcenojumu aprēķini, kurus 

nepieciešams apstiprināt un noteikt, ka tie stājas spēkā no šī gada 1.aprīļa. 

 J.Krievs izsaka priekšlikumu vienotai cenrāžu formai. A.Mačeks norāda juristiem 

pievērst uzmanību cenrāžu formai. 

 I.Pētersone jautā par ārsta prakses īri. V.Vaina atbild, ka aprēķins ir ģimenes ārsta 

praksei 2h/nedēļā. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Misas pamatskola” 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(A.Sietiņš) 

Ziņo: A.Sietiņš. 

 Ir veikti iestādes maksas pakalpojumu izcenojumu aprēķini, kurus nepieciešams 

apstiprināt un noteikt, ka tie stājas spēkā no šī gada 1.aprīļa. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Rundāles apvienības 

pārvalde” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

Tiek izsludināts komitejas sēdes pārtraukums plkst.11:05. 

Sēde tiek atsākta plkst.11:20. 
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13.p. 

Par Bauskas novada autoceļu uzturēšanas klasēm 2023.gada vasaras un ziemas sezonā. 

(J.Kalinka, A.Eglinska, J.Krievs, A.Mačeks, I.Pētersone) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības autoceļu (ielu) 

sarakstiem par ikdienas uzturēšanas klasēm 2023.gada vasaras sezonā no 16.aprīļa līdz 

15.oktobrim un ziemas sezonā no 16.oktobra līdz 15.aprīlim. Pielikumā 19 ceļu saraksti 

Bauskas novadā. Saistībā par klašu samazināšanu Slimnīcas, Dārza un Salātu ielā, Bauskā 

A.Eglinska paskaidro, ka klasi nosaka pēc pieejamā finansējuma un intensitātes; ielām ir 

noteikta augstāka klase, bet ar esošo finansējumu to uzturēšana nav iespējama.  

 J.Krievs jautā, kādā veidā ceļa seguma stāvokli saista ar uzturēšanas klasi ziemā. 

A.Eglinska atbild, ka ziemā ielas tiek uzturētas vienādās klasēs pēc ielu noslogojuma.  

J.Krievs iesaka ņemt vērā iedzīvotāju, skolēnu pārvadājumu maršrutus, nosakot ceļu klases. 

A.Eglinska atbild, ka konkrēti posmi ir noteikti, kuriem pievērst lielāku uzmanību. 

A.Mačeks papildina, ka ceļu tīklu izvērtēšana notiek atbilstoši pieejamajam finansējumam. 

J.Kalinka piekrīt, ka klases nosaka atbilstoši budžeta iespējām, ja nepieciešams papildus 

tiek veikti uzlabošanas darbi; klašu noteikšanā ņemti vērā skolēnu maršrutu posmi kā 

prioritāte. 

 I.Pētersone norāda, ka novadā ceļu uzturēšanas jautājums nav sakārtots. Informē par 

pagastu ceļiem, ka ziemas periodā notiek neregulāra ceļu uzturēšana; iesaka noteikt ceļiem 

zemāku klasi, bet izdarīt vairāk; informēt iedzīvotājus par ceļu uzturēšanas klasēm un to 

plānotajiem darbiem. A.Mačeks paskaidro, ka ceļu uzturēšanas problēmas ir noteiktās 

teritorijās; izpilddirektoram jāpievērš uzmanība nodaļu vadītāju darbam apsekot ceļus.  

 J.Krievs iesaka noteikt ceļiem augstāku klasi un pildīt tās noteikto uzturēšanu. 

J.Kalinka atbild, ka klasi var noteikt augstāku, ja ir finansiālais segums. A.Mačeks 

papildina, ka novadā ir liels uzturēto ceļu garums, pagastos ir dažādi ceļu uzturētāji, kur arī 

veidojas lielākās atšķirības. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada autoceļu uzturēšanas klasēm 2023.gada 

vasaras un ziemas sezonā”. 

 

 

14.p. 

Par deleģēšanas līgumu ar SIA “VIDES SERVISS”. 

(D.Šķiliņa, A.Mačeks, G.Kalniņš, V.Čačs, J.Krievs, I.Pētersone, I.Romānovs, M.Mediņš) 

Ziņo: D.Šķiliņa. 

 Pagājušā gada oktobrī tika izsludināts iepirkums ielu un ceļu uzturēšanai Bauskas 

apvienības pārvaldes teritorijā, bet specifikāciju nepilnību dēļ, iepirkumu procedūra tika 
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pārtraukta. Deleģēšanas līguma termiņš beidzas šī gada 31.martā, iepirkuma procedūra vēl 

nav noslēgusies; lai nodrošinātu nepārtrauktu pašvaldības teritoriju uzturēšanu un 

apsaimniekošanu, nepieciešams noslēgt jaunu deleģēšanas līgumu ar SIA “VIDES 

SERVISS” līdz brīdim, kad noslēgts publiskā iepirkuma līgums ar procedūrā noteikto 

uzvarētāju, bet ne ilgāk kā līdz 2023.gada 31.jūlijam. 

 A.Mačeks jautā, vai līdz domes sēdei tiks iesniegtas tāmes un konkrēta summa. 

D.Šķiliņa atbild, ka šodien informācija ir pievienota sēdes materiāliem.  

 G.Kalniņš izsakās, ka norādīta gada summa apzaļumošanai; D.Šķiliņa atbild, ka 

aprēķins veikts 4 mēnešu darbam.  

 V.Čačs jautā, kāds ir iepirkuma statuss. D.Šķiliņa atbild, ka teritorijas uzkopšanai 

ievietots paziņojums, būs vēl apspriešana, tad būs iepirkuma procedūra.  

 J.Krievs jautā par ielu un ceļu uzturēšanas aprēķinu – vai būs summas atšifrējums. 

D.Šķiliņa atbild, ka līdz domes sēdei tiks pievienots atšifrējums.  

 I.Pētersone norāda par sadaļu ielu un ceļu uzturēšanai, summas ir norādītas, bet nav 

norādīti darbu apjomi. I.Romānovs atbild, ka darbus kontrolēs apvienību pārvaldes, 

izvērtējot un pasūtot darbu apjomus. A.Mačeks norāda, ka nav norādīta vienības cena. 

G.Kalniņš par apzaļumošanas tāmi – kopējā summa norādīta, nav parādīts, kas katru mēnesi 

tiks veikts. A.Mačeks norāda, ka šīs lietas ir jāatšifrē. 

 M.Mediņš arī izsakās, ka nepieciešams norādīt tāmju atšifrējumu ceļu darbiem. 

I.Pētersone norāda, ka par zāles pļaušanu arī nav informācijas.  

 A.Mačeks rezumē par papildus informācijas iesniegšanu par kopējo darbu apjomu un 

vienību aprēķiniem, lūdz balsot.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pievienot informāciju par kopējiem darba apjomiem un vienas 

vienības aprēķinu veicamajiem darbiem, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

deleģēšanas līgumu ar SIA “VIDES SERVISS”” ar 

labojumiem. 

 

 

15.p. 

Par aizņēmumu prioritārā investīciju projekta “Liepu ielas Brunavas pagastā pārbūve” 

īstenošanai. 

(L.Berga, G.Kalniņš, A.Mačeks, I.Pētersone, V.Čačs) 

Ziņo: L.Berga. 

 Projekta mērķis ir Liepu ielas pārbūve Grenctāles ciemā Brunavas pagastā, lai uzlabotu 

satiksmes drošību un uzņēmējdarbības vidi, samazinātu ceļa uzturēšanas izmaksas. Šogad 

veicamie darbi – karstā asfalta virskārtas un apakškārtas izbūve, tiltam pār Ceraukstes upīti 

dzelzsbetona pāļu izbūves darbi, turpinās krasta balstu, tilta konusu, laiduma konstrukciju, 
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hidroizolāciju un ceļa segas izbūve. Projekta pabeigšanai pašvaldības 2023.gada budžetā 

apstiprināts līdzfinansējums būvdarbiem 153 291,11 EUR, būvuzraudzībai 16 946,54 EUR, 

autoruzraudzībai 7 514,65 EUR. Sagatavots lēmuma projekts ilgtermiņa aizņēmuma 

saņemšanai 868 652 EUR apmērā no Valsts kases. 

 G.Kalniņš jautā par paveiktajiem darbiem. L.Berga norāda, ka izbūvēta esošā 

konstrukcija par pagājušajā gadā iedalītajiem finanšu līdzekļiem. A.Mačeks paskaidro, ka 

projekta realizācija bija sadalīta divos posmos – šogad esam saņēmuši aizņēmuma otro daļu, 

sadārdzinājuma nav. 

 I.Pētersone lūdz precizēt summas. L.Berga izskaidro. 

 V.Čačs jautā par projekta nodošanas termiņu, L.Berga atbild, ka termiņš ir šī gada 

beigas. Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

aizņēmumu prioritārā investīciju projekta “Liepu ielas 

Brunavas pagastā pārbūve” īstenošanai”. 

 

 

16.p. 

Par dalību Valsts zivju fonda projektu konkursā. 

(V.Gabrāns, I.Pētersone, A.Sietiņš, A.Mačeks, G.Kalniņš, J.Kalinka) 

Ziņo: V.Gabrāns. 

 Biedrība “Bauskas mednieku un makšķernieku biedrība” sagatavojusi priekšlikumu 

projekta “Zivju resursu aizsardzības kapacitātes uzlabošana Rundāles apvienības 

ūdenstilpnēs” pieteikuma izstrādei, kopējās projekta izmaksas 9 393 EUR, pašvaldībai nav 

jānodrošina līdzfinansējums, biedrība nodrošina līdzfinansējumu 11 % apmērā no kopējās 

summas. Projektā paredzēts iegādāties mobilu PVC laivu, pārnēsājamu laivas dzinēju un 

elektromotoru, kā arī sala, ūdens un vēja izturīgu tērpu komplektu pašvaldības policijai. 

Rundāles apvienības pārvalde nesniedz savu līdzfinansējumu. Projekts jāiesniedz līdz šī 

gada 1.aprīlim. Realizēta cenu aptauja.  

 I.Pētersone izsakās par budžetā ietverto Rundāles apvienības pārvaldes pieprasījumu, 

vai šie projekti ir savstarpēji saistīti. A.Sietiņš atbild, ka tas bija projekts par upes tīrīšanu.  

 A.Mačeks jautā, kur šīs lietas uzglabās. V.Gabrāns atbild, ka tās atradīsies Rundāles 

apvienības pārvaldē pašvaldības policijas atbildībā. 

 G.Kalniņš jautā, vai pārvaldei ir jāiesniedz šis projekts. J.Kalinka atbild, ka apvienību 

pārvalde īsteno šo projektu, arī to sagatavo, notiek konsultācijas ar pašvaldību projektu 

vadītājiem, biedrība ir kā sadarbības partneris. Diskutē par projekta izdevumiem.  

 I.Pētersone jautā, kā atspoguļos 11 % līdzfinansējumu no grāmatvedības viedokļa. 

V.Gabrāns paskaidro, ka biedrība samaksās pašvaldībai. A.Mačeks papildina, ka šis 

jautājums ir izrunāts ar ekonomistiem un ir realizējams. Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par dalību 

Valsts zivju fonda projektu konkursā”. 

 

 

17.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

(J.Kalinka, G.Kalniņš, I.Latviete, A.Mačeks, I.Pētersone) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Lai nodrošinātu pašvaldības 2023.gada budžeta sasaisti ar plānošanas dokumentiem un 

varētu pretendēt uz ārējā finansējuma, tostarp, valsts budžeta līdzekļu piesaisti, 

nepieciešams aktualizēt apstiprināto Attīstības programmas Investīciju plānu. Informē par 

sagatavotajiem precizējumiem, pamatā ir precizēti projektu termiņi un faktiskās izmaksas. 

 Diskusija par Pilsrundāles vidusskolas telpu renovācijas projekta finansējumu un 

termiņu. G.Kalniņš izsakās, ka projektā par transporta iegādi skolēnu pārvadājumiem 

norādot noslēguma termiņu 2028.gads, var rasties situācija, ka aizņēmuma saņemšana 

varētu tikt atlikta. J.Kalinka un A.Mačeks noraida šādu iespējamību. 

 Projektā “Bauskas Centrālās bibliotēkas būvniecība vai pārbūve” ir nepieciešams 

saprast, vai šo ierakstu atstāt, jo bibliotēka tiks pārcelta Uzvaras ielā 3, Bauskā. A.Mačeks 

piekrīt, ka 37.1.1. ieraksts jāsvītro.  

 I.Pētersone iesaka skaidrāk formulēt plāna projektu nosaukumus. Jautājumu nav, 

notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas 2022. – 

2028.gadam Investīciju plānā”. 
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18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Stacijas iela 5-6, Bauska, 

Bauskas novadā atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu - dzīvokli Stacijas ielā 5-6, Bauskā, 22,4 m2 platībā. Ar 

personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, nav īres maksas parādu. Sagatavots lēmuma 

projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Stacijas iela 5-6, Bauska, Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Plūdoņa iela 3A, Bauskā 

atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts juridiskas personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā 

pašvaldībai piederošu nekustamo īpašumu Plūdoņa iela 3A, Bauskā, kuram noteikts 

starpgabala statuss; zemes vienībai 316 m2 platībā noteikts izmantošanas veids – tehniskās 

apbūves teritorija un jaukta centra apbūves teritorija. Sagatavots lēmuma projekts nodot 

atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 
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Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Plūdoņa iela 

3A, Bauskā atsavināšanu”. 

 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Magones”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts juridiskas personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā 

pašvaldībai piederošu nekustamo īpašumu “Magones”, Vecsaules pagastā, 0,5655 ha 

platībā. Uz nekustamā īpašuma zemes vienības atrodas personai piederošs ēku īpašums. 

Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to 

par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Magones”, 

Vecsaules pagastā atsavināšanu”. 

 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mežmalas iela 2”, Vecsaules 

pagastā atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu “Mežmalas iela 2”, Vecsaules pagastā, 0,1163 ha platībā. Ar 

personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai 

minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 
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“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mežmalas 

iela 2”, Vecsaules pagastā atsavināšanu”. 

 

 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jaunpriedītes”, Dāviņu pagastā 

atsavināšanu. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldības nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,83 ha platībā, kas ir 

degradēta lauksaimniecības zeme, daļēji aizaugusi ar  krūmiem, atrodas tālu no apdzīvotām 

vietām, piekļūšana pa neizbūvētu servitūta ceļu; nekustamais īpašums nav nepieciešams 

pašvaldībai savu funkciju realizēšanai. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai 

minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Jaunpriedītes”, Dāviņu pagastā atsavināšanu”. 

 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mieriņi”, Mežotnes pagasts 

atsavināšanu. 

(A.Fridrihsone) 

Ziņo: A.Fridrihsone. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu “Mieriņi”, Mežotnes pagastā, 0,1743 ha platībā. Ar personu 

noslēgts zemes nomas līgums. Uz zemes vienības atrodas personas lietošanā esoša 

dzīvojamā māja. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo 

īpašumu, pārdodot to par brīvu cenu. 
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 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mieriņi”, 

Mežotnes pagasts atsavināšanu”. 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Rotas”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu “Rotas”, Brunavas pagastā, 0,98 ha platībā. Uz zemes 

vienības atrodas ēka - dzīvojamā māja, kas pieder personai. Sagatavots lēmuma projekts 

nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Rotas”, 

Brunavas pagastā atsavināšanu”. 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Čagu lauks”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 
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 Pašvaldības nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 2,90 ha platībā, kas 

iznomāta zemnieku saimniecībai līdz šī gada 31.oktrobrim. Nekustamais īpašums nav 

nepieciešams pašvaldībai savu funkciju realizēšanai. Sagatavots lēmuma projekts nodot 

atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Čagu 

lauks”, Brunavas pagastā atsavināšanu”. 

 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Artēziskā aka Mežgaļi”, Brunavas 

pagastā atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldības nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,1036 ha platībā un ēkas -

sūkņu mājas uz tās, nekustamais īpašums nav nepieciešams pašvaldībai savu funkciju 

realizēšanai. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, 

pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

 “nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Artēziskā 

aka Mežgaļi”, Brunavas pagastā atsavināšanu”. 
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27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Auru lauks”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldības nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 2,29 ha platībā, kas ir 

iznomāta juridiskai personai līdz šī gada 31.oktobrim; nekustamais īpašums nav 

nepieciešams pašvaldībai savu funkciju realizēšanai. Sagatavots lēmuma projekts nodot 

atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Auru 

lauks”, Brunavas pagastā atsavināšanu”. 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Nameju iela 12, Ceraukstes pagastā 

atsavināšanu. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldības nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,3738 ha platībā un ēkas - 

dzīvojamās mājas uz tās; nekustamais īpašums nav nepieciešams pašvaldībai savu funkciju 

realizēšanai. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, 

pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Nameju iela 



24 

 

12, Ceraukstes pagastā atsavināšanu”. 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Dārza iela 4-55, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldības īpašumā ir neprivatizēts dzīvokļu īpašums Dārza ielā 4-55, Iecavā, kas 

sastāv no biroja telpu grupas 218,3 m2 platībā. To turpmāka apsaimniekošana pašvaldībai 

nav racionāla. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, 

pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Dārza iela 4-55, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Skolas iela 2-28, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu – dzīvokli Skolas ielā 2-28, Iecavā, 51,5 m2 platībā. 

Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to 

par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Skolas iela 2-28, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Zaļā iela 31, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu Zaļā ielā 31, Iecavā, 0,0598 ha platībā. Ar personu noslēgts 

zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo 

īpašumu, pārdodot to par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Zaļā iela 31, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Zaļā iela 33, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu Zaļā ielā 33, Iecavā, 0,0601 ha platībā. Ar personu noslēgts 

zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo 

īpašumu, pārdodot to par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 
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“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Zaļā iela 33, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Cidoniju iela 25, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu Cidoniju ielā 25, Iecavā, 0,0633 ha platībā. Ar personu 

noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto 

nekustamo īpašumu, pārdodot to par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Cidoniju iela 25, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Cidoniju iela 34A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu Cidoniju ielā 34A, Iecavā, 0,0314 ha platībā, kuram noteikts 

starpgabala statuss. Zemes vienība robežojas ar atsavināšanas ierosinātāju. Sagatavots 

lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to par brīvu 

cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Cidoniju iela 34A, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Bumbieru iela 5, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu Bumbieru ielā 5, Iecavā, 0,0548 ha platībā. Ar personu 

noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto 

nekustamo īpašumu, pārdodot to par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Bumbieru iela 5, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozolēni 35”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu “Ozolēni 35”, Iecavā, 0,0403 ha platībā. Ar personu noslēgts 
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zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo 

īpašumu, pārdodot to par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Ozolēni 35”, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Jaunzemgale 11”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu “Jaunzemgale 11”, Iecavā, 0,0043 ha platībā. Ar personu 

noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto 

nekustamo īpašumu, pārdodot to par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Jaunzemgale 11”, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Norzemnieki”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante, G.Kalniņš, A.Mačeks) 
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Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldības nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 2,91 ha. Par nekustamā 

īpašuma atsavināšanu jau tika pieņemts lēmums, tomēr atsavināšanas ierosinātājpersona 

atteikusies slēgt pirkuma līgumu par noteikto pārdošanas cenu, kā arī nav pagarinājusi 

zemes nomas līgumu, līdz ar to tas tiek atkārtoti aktualizēts atsavināšanai. Nekustamais 

īpašums nav nepieciešams pašvaldībai savu funkciju realizēšanai. Sagatavots lēmuma 

projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to izsolē. 

 G.Kalniņš jautā, vai iepriekšējais vērtējums vēl ir derīgs šim atsavināšanas procesam. 

A.Mačeks atbild, ka nederēs, jo iepriekšējā vērtējumā bija ievērtēts zemes nomas līgums; 

pārdošanai izsolē ir pavisam cita cena. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Norzemnieki”, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dzirnavas 31”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldības nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,27 ha platībā; 

nekustamais īpašums nav nepieciešams pašvaldībai savu funkciju realizēšanai. Sagatavots 

lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Dzirnavas 31”, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai”. 
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40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dzirnavas 41”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldības nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,24 ha platībā; 

nekustamais īpašums nav nepieciešams pašvaldībai savu funkciju realizēšanai. Sagatavots 

lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Dzirnavas 41”, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Vienības iela 14, 

Dimzukalnā, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldības nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,1259 ha platībā; 

nekustamais īpašums nav nepieciešams pašvaldībai savu funkciju realizēšanai. Sagatavots 

lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Vienības iela 14, Dimzukalnā, Iecavas pagastā nodošanu 

atsavināšanai”. 
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42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 Rīgas iela 

6, Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu – dzīvokli Rīgas ielā 6-5, Vallē, Valles pagastā, 38,4 m2 

platībā. Ar personu noslēgts telpu īres līgums, īres un komunālo maksājumu parādu nav. 

Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to 

par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.5 Rīgas iela 6, Vallē, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.7 “Silmači”, 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu – dzīvokli “Silmači”-7, Kurmenē, Kurmenes pagastā, 85,9 

m2 platībā . Ar personu noslēgts telpu īres līgums, īres un komunālo maksājumu parādu nav. 

Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to 

par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.7 “Silmači”, Kurmenē, Kurmenes pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8 Skolas iela 

1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu atļaut iegūt īpašumā pašvaldībai 

piederošu nekustamo īpašumu – dzīvokli Skolas ielā 1-8, Vecumniekos, Vecumnieku 

pagastā, 52,2 m2 platībā. Ar personu noslēgts telpu īres līgums, īres un komunālo 

maksājumu parādu nav. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto nekustamo 

īpašumu, pārdodot to par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.8 Skolas iela 1, Vecumniekos, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3 “Krīvi”, Vecumnieku 

pagasts atsavināšanu. 

(L.Vasermane, M.Mediņš) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldības īpašumā ir neprivatizēts dzīvokļu īpašums “Krīvi”-3, Vecumnieku 

pagastā, 73,6 m2 platībā, kas nav dzīvošanai derīgā stāvoklī, tā remontam nepieciešami 

ievērojami pašvaldības finanšu līdzekļi. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai 

minēto nekustamo īpašumu, pārdodot to izsolē. 

 M.Mediņš jautā, vai dzīvojamā māja tiek apdzīvota. L.Vasermane atbild, ka tā ir trīs 

dzīvokļu koka māja ar 2 privatizētiem dzīvokļiem.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.3 “Krīvi”, Vecumnieku pagasts atsavināšanu”. 

 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.6 “Ķiras”, Stelpes 

pagasts atsavināšanu. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldības īpašumā ir neprivatizēts dzīvokļu īpašums “Ķiras”-6, Stelpes pagastā, 38,8 

m2 platībā, kas nav dzīvošanai derīgā stāvoklī, tā remontam nepieciešami ievērojami 

pašvaldības finanšu līdzekļi. Sagatavots lēmuma projekts nodot atsavināšanai minēto 

nekustamo īpašumu, pārdodot to izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Nr.6 “Ķiras”, Stelpes pagasts atsavināšanu”. 

 

 

47.p. 

Par deleģēšanas līgumu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Dzīvokļu komunālā 

saimniecība”. 

(M.Vilciņš, J.Krievs) 

Ziņo: M.Vilciņš. 

 Iepirkumu uzraudzības biroja mājaslapā pašvaldība ievietoja paziņojumu par “Bauskas 

novada teritorijas apsaimniekošana un uzturēšana”. Deleģēšanas līguma termiņš beidzas šī 

gada 31.martā, lai nodrošinātu nepārtrauktu pašvaldības teritoriju uzturēšanu un 
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apsaimniekošanu, nepieciešams noslēgt jaunu deleģēšanas līgumu ar SIA “Dzīvokļu 

komunālā saimniecība” līdz brīdim, kad noslēgts publiskā iepirkuma līgums ar procedūrā 

noteikto uzvarētāju, bet ne ilgāk kā līdz 2023.gada 31.jūlijam.  

 J.Krievs vērš uzmanību uz pievienotajām tāmēm par teritoriju uzkopšanu un jautā, kas 

koordinē sabiedrisko darbu veicējus. M.Vilciņš atbild, ka viņus koordinē SIA “Dzīvokļu 

komunālā saimniecība” sadarbībā ar Probācijas dienestu. J.Krievs iesaka precizēt 

uzkopjamo ielu platības, jo katrā mēnesī ir cits apjoms.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

precizēt tāmes,   

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

deleģēšanas līgumu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību 

“Dzīvokļu komunālā saimniecība”” ar labojumiem. 

 

 

48.p. 

Par nedzīvojamo telpu iznomāšanu LR Uzņēmumu reģistram. 

(E.Paičs, I.Pētersone) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Ar LR Uzņēmumu reģistru noslēgts nedzīvojamo telpu nomas līgums Katoļu ielā 3, 

Bauskā. Pašvaldība izvērtējusi un saskaņojusi ar iestādi iespējas iznomāt telpu Uzvaras ielā 

3, Bauskā, 1.stāvā telpu Nr.19 ar platību 15 m2. Nomas maksa noteikta 3,60 EUR/m2, 

līguma termiņš no šī gada 1.aprīļa līdz 2024.gada 31.decembrim.  

 I.Pētersone jautā, kas būs ar telpām Katoļu ielā 3, Bauskā. E.Paičs atbild, ka iespējams 

telpas tiks nodotas Izglītības nodaļas speciālistiem. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

nedzīvojamo telpu iznomāšanu LR Uzņēmumu reģistram”. 
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Sēdi beidz 2023.gada 23.martā plkst.13:43. 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs    Aivars Mačeks 

 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 
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